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Schriftelijke vraag

ln een gemeentelijk persbericht van woensdagLT oktober jongstleden zijn wij geïnformeerd over de
'aanpak van armoede'. Wij lezen hierin dat de uitdaging voor de gemeente ligt in het aan elkaar
verbinden van alle partners en te kijken hoe samen nog meer resultaten kunnen worden behaald.
Daarom organiseert de gemeente in december een eerste netwerkbijeenkomst waar alle partners in
de stad voor worden uitgenodigd. De CDA-fractie juícht dit ten zeerste toe.

Ook het in uw persbericht benoemde Buddy-project dat naar aanleiding van een door de raad op 21
december 2OI7 aangenomen motie Pilot buddynetwerk Armentekorf is opgezet, vindt de CDA-fractie
een positieve ontwikkeling; Het is een goede manier om kansarmoede te bestrijden en iemands
sociale netwerk te verstevigen, zodat het met armoede gepaarde sociale isolement kan worden
doorbroken.

Het CDA heeft aangaande het persbericht nog enkele vragen:

De armoederegisseur speelt een belangrijke rol, o.a. door te bekijken of de partners in de aanpak
van armoede meer zouden kunnen samenwerken; Het aanbod wordt in kaart gebracht. Dit maakt
het voor inwoners ook veel duidelijker en het ondersteunt daarnaast partners bij het kunnen bieden
van of doorverwijzen naar hulp. Van het budget voor het zgn. kindpakket (€730.000 voor 2018) is er
dit jaar echter spijtig genoeg €500.000 aan beschikbare subsidie over.

1,. Hoe gaat de gemeente Roosendaal er vanaf heden (pro)actief voor zorgen dat informatie m.b.t.
mogelijkheden tot subsidieaanvragen bij de juiste personen aankomt, zodat mensen die in
armoede leven uiteindelijk de hulp krijgen die zij verdienen?; Hoe ziet u dit proces voor zich
(welke maatregelen gaat u treffen) en kunt u daar een tijdspad aan verbinden? Kortom: heeft u

een plan van aanpak dat u met de raad kunt delen?

ln een artikel in de BN DeStem van 17 oktober jl. wordt gesproken over de ambitie van Roosendaal
om het aantal huishoudens onder de lage inkomensgrens in 2030 gehalveerd te hebben.

2. Kunt u deze ambitie nader onderbouwen in het licht van de toekomstige verbeterde
samenwerking tussen partners in het veld/armoederegisseur in combinatie met de toename van
kennis over de beschikbare subsidies? Kunt u hierbij tevens aangeven of en in welke mate er in
deze ambitie ook rekening wordt gehouden met de mogelijke ontwikkelingen in de lokale
economíe (aantal banen) en de daaraan gerelateerde ontwíkkeling ín de bijstand (aantal

bijsta ndsgerechtigden )?

Alvast dank voor uw antwoorden.

Namens de fractie van het CDA,

Roger van Nassau



Wii beantwoorden uw vragen als volst:

1. Hoe gaat de gemeente Roosendaal er vanaf heden (pro)actief voor zorgen dat informatie m.b.t.

mogelijkheden tot subsidieaanvragen bij de juiste personen aankomt, zodat mensen die in
armoede leven uiteindelijk de hulp krijgen die zij verdienen?; Hoe ziet u dit proces voor zich

(welke maatregelen gaat u treffen) en kunt u daar een tijdspad aan verbinden? Kortom: heeft u

een plan van aanpak dat u met de raad kunt delen?

Met betrekking tot dit onderwerp is inmiddels de raadsmededeling "De rol en inzet van de

Armoederegisseur" aan uw raad aangeboden.
ln deze raadsmededeling is de ambitie opgenomen om het aantal huishoudens dat in armoede
leeft in 2030 te halveren. Ook wordt in deze raadsmededeling gesteld dat goede en gerichte

communicatie een belangrijk element is. We monitoren de effectiviteit van de ingezette

communicatiemiddelen o.a. aan de hand van het gebruik van beschikbare voorzieningen en

zullen uw raad daar via de P&C-documenten over blijven informeren.
De belangrijkste volgende stap betreft het verder vertalen van het integraal armoedebeleid naar

oplossingen voor specifieke vraagstukken. Hier betrekken wij de doelgroepen bij en gaan wij
daarover graag in gesprek met partners en uw raad.

ln een artikel in de BN DeStem van t7 oktober jl. wordt gesproken over de ambitie van Roosendaal

om het aantal huishoudens onder de lage inkomensgrens in 2030 gehalveerd te hebben.

2. Kunt u deze ambitie nader onderbouwen in het licht van de toekomstige verbeterde
samenwerking tussen partners in het veld/armoederegisseur in combinatie met de toename van

kennis over de beschikbare subsidies? Kunt u hierbij tevens aangeven of en in welke mate er in
deze ambitie ook rekening wordt gehouden met de mogelijke ontwikkelingen in de lokale

economie (aantal banen)en de daaraan gerelateerde ontwikkeling in de bijstand (aantal

bijsta ndsgerechtigden)?

De weg om deze ambitíe te realiseren is deels opgenomen in de eerder genoemde

raadsmededeling. Voor de korte termijn ligt de focus op:
- schakelen tussen vraag en aanbod
- verbinden van het netwerk
- doorbreken van het taboe

Hiermee wordt de basis gelegd om doelstelling in 2030 te realiseren. Voor de lange termijn
steken in op het verkleinen van het risico op armoede door in te zetten op preventie. We

concretiseren dit in de nadere uitwerking van het lntegraal armoedebeleid. Mogelijke (deels

autonome) toekomstige economische ontwikkelingen kunnen uiteraard invloed hebben op het
realiseren van de doelstelling. Onze activiteiten moeten kunnen meebewegen met die

ontwikkelingen. Wij zullen in de concretisering van het armoedebeleid ook nadrukkelijk
aandacht hebben voor de doelgroep de armen'

Hoogachtend,
Namens het college van burgeniêe wethouders,

Klaar

er zorg, volksgezondheid en bestuurlij ke vernieuwing.


